
Zápis z jednání
Rady vědecko-výzkumných zaměstnanců

Fakulty aplikovaných věd
Západočeské univerzity v Plzni

ze dne 16.11.2021

Přítomni
L. Lenc, O. Severa, M. Střelec, L. Král

Omluven
M. Jiřík

Místo a čas setkání
10:00, online

Projednávané body

Jednací řád RVVZ:
Proběhla diskuze změn jednacího řádu RVVZ navržených proděkankou Holubovou.
Bylo ponecháno pravidlo ⅖ hlasů pro navržení odvolání předsedy RVVZ.
Přijata změna o zveřejnění závěrů z jednání na webových stránkách.
Byl vynechán článek č. 5.
Ostatní drobné úpravy a změny byly přijaty.
Dne 16.11. byl jednací řád odeslán a čekáme na schválení M. Železného

Seznámení RVVZ se strategickým záměrem FAV
M. Střelec reportuje závěry z jednání o strategickém záměru
závěry: nejsou znevýhodňování VaV pracovníci, není diskriminační, RVVZ má
možnost navrhovat dílčí opatření - viz usnesení
Témata, kterými se strategický tým nezabývá - kariéra VaV pracovníků aj.

Shrnutí činnosti RVVZ za rok 2021
- administrativní plány jsou plněny dle očekávání
- komunikace - vytvořen kanál pro komunikaci, zatím nejsou připraveny další materiály
- identifikace potřeb - proběhlo jednání s vedení fakulty, potřeby definovány na základě

dotazníku k HR Award
- další kroku do budoucna budou aktualizovány v souhrnné prezentaci

Úkoly:
● L. Lenc připraví souhrn dosavadních jednání
● Všichni: Doplnění prezentace do pondělí 22.11. ( UWB_RVVZ_intro.pptx )



Usnesení RVVZ:
Strategický záměr Fakulty aplikovaných věd Západočeské univerzity v Plzni
pro období 2021-2025
RVVZ se seznámila s finální podobou strategického záměru FAV a shledává jej
nediskriminační ve vztahu k VaV zaměstnancům.

Vzhledem k tomu, že strategický plán definuje rámec opatření pro zefektivnění
pracovního prostředí VaV pracovníků, bude záležet na kvalitě a provedení dílčích
opatření pro realizaci vytyčených cílů v následujících letech.

Hlasování: pro – 4, proti – 0, zdržel se – 0
Usnesení bylo přijato.

Zapsal L. Lenc


